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Salon IBC 

Nous sommes heureux d'accompagner nombreuses entreprises du cinéma et de l'audiovisuel
français réunies sous le pavillon français à l'occasion de l'International Broadcasting Convention
(IBC), l'une des manifestations européennes les plus importantes en matière de création, gestion
et distribution de médias audiovisuels. 

Tous les ans, depuis 2015, ce partenariat entre le Centre national du cinéma et de l'image
animée (CNC) et la Chambre de commerce et industries Paris Ile-de-France permet de mettre en
valeur l'excellence française dans le domaine des industries techniques et de poursuivre leur
rayonnement international.  

Nous comptons en effet en France des entreprises de très grande qualité et d'un niveau
d'expertise reconnu dans le monde entier. Nous les soutenons au CNC, depuis longtemps, pour
les aider à continuer d'innover et à se hisser au meilleur rang international. Ce salon joue un
grand rôle dans leur perspective de développement, ainsi nous nous tenons à leurs côtés. 

Je souhaite à toutes et à tous un excellent Salon professionnel ! 

EDITO

Dominique Boutonnat 
Président du CNC
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        + 33 1 44 8 2 0 0 5 7

        arnauld.vallin@acemediastools.fr

        www.acemediastools.fr

9, Rue de l'Echelle - 75001 Paris

VALLIN Arnauld

ACE MEDIA TOOLS

Founded in 2016, ACE has developed strong expertise in telecommunications
software. These software are built with new programming languages like Go and
exploit technologies the most efficient and innovative in the field of
telecommunications. One of the strong axes of these developments is based on the
webRTC protocols. Two major software programs have already been developed, Ines
RTC to manage up to eight audio and video duplexes simultaneously on a single
server and Ines Solo, which allows a web browser to record a telephone call without
an insert and without hardware.

Créée en 2016 ACE a développé une forte expertise dans les logiciels de
télécommunications. Ces logiciels sont construits avec de nouveaux
langages de programmation comme Go et exploitent les technologies, les
plus performantes et les plus innovantes en matière de télécommunication.
L'un des axes forts de ces développements repose sur les protocoles
webRTC. Deux logiciels majeurs ont déjà été développés, Ines RTC pour gérer
jusqu'à huit duplex audio et vidéo simultanément sur un seul serveur. et
Ines Solo qui permet depuis un navigateur web d'enregistrer une
communication téléphonique sans insert et sans matériel.
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        +33 2 99 12 17 65 

        sales@bbright.com

        www.bbright.com

1 Square René Cassin - 35700 Rennes

ARTHUIS Guilaume

BBRIGHT

BBright develops high-end software-based technologies around Create, Transport,
and Play the best quality content, and focuses on latest media innovations such as
UHD, HDR, 8K, NGA and HFR. Advanced Media processing solutions are available for
Live Ingest and baseband Playout, TS-based/Compressed Playout, professional
Contribution and Monitoring Decoders and reference Test and QC systems. BBright
serves various Tier #1 customers worldwide such as broadcast equipment
manufacturers, UHD / 4K / 8K content vendors, video network operators (Satellite,
Terrestrial, Cable), Telco operators (IPTV) and public or private TV channels.

BBright développe des technologies logicielles autour de la création, du
transport et de la lecture de contenu média. BBright fournit ses solutions de
contribution, de monitoring et de playout aux fournisseurs de contenu live,
aux opérateurs de réseaux vidéo (Satellite, Terrestre, Câble), aux opérateurs
de télécommunications (IPTV) et aux chaînes de télévision publiques ou
privées.
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        + 33 2 56 35 88 00

        sales@b-com.com

        www.b-com.com

1219 Avenue des Champs Blancs - 35510 Cesson Sévigné   

DALLERY Nicolas 

B-COM

B-com is a private French innovation center that pioneers, designs and delivers
technologies to companies that want to digitally boost their competitiveness. Its
experts come up with solutions in areas like 5G networks and beyond, image and
audio processing, artificial intelligence, cybersecurity, cognitive science and mixed
realities.
Thanks to its world-class engineering team and its unique mix of scientific and
industrial know-how, B-com offers its clients technology innovations that make
 the difference.

B-com est un Institut de Recherche Technologique privé qui explore, conçoit
et fournit des innovations aux entreprises qui veulent accélérer leur
compétitivité grâce au numérique. Basés à Rennes, Paris, Lannion et Brest,
ses experts imaginent des solutions dans les domaines des réseaux 5G et au-
delà, du traitement de l’image et du son, de l’intelligence artificielle, de la
cybersécurité, des sciences cognitives et des réalités mixtes. Grâce à son
équipe d’ingénierie avancée et ses moyens scientifiques propres, B-com
propose à ses clients des innovations qui font la différence.

HALL 2 - B39d
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        +33 1 86 22 05 20

        christophe@carrick-skills.com

       www.carrick-skills.com

78 boulevard de la République - 92100 Boulogne Billancourt
 
REMY-NERIS Christophe

CARRICK SKILLS

Carrick-Flow, THE native SaaS orchestration.Create file-based workflows and let your
tools work together. Make sure your resource will stay focus on priorities and scale
only when deadlines get too close for your nerves.Available under SaaS plans or
license, either hosted or inside your infrastructure, the platform adapts to your
needs and constraints. Always keep an eye on your workflows and your
infrastructure with the mobile app.New : Carrick-Kit allows you to deploy generic
workflows to save set-up time with your archiving, distribution, encoding, or other
projects

Carrick-Flow, l’orchestration SaaS native pour les médias. Créez des
workflows et combinez vos outils pour manipuler automatiquement vos
fichiers. Focalisez vos ressources sur les priorités et renforcez vos
infrastructures à la volée lorsque vos échéances se rapprochent. Disponible
en SaaS ou à l’achat, hébergée ou sur votre infrastructure, la plateforme
s’adapte à vos besoins et vos contraintes. Gardez un œil sur vos workflows
et votre infrastructure en toute circonstance grâce à l’application mobile.
Nouveautés : Carrick-KIT permet de déployer des workflows génériques
pour gagner du temps sur vos projets d’archivage, distribution, encodage

HALL 2 - B39b
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        +33 6 84 60 81 96

        contact@dotscreen.com

       www.dotscreen.com

104 avenue Edouard Vaillant - 92100 Boulogne Billancourt
 
LERIDON Stanislas

DOTSCREEN

DOTSCREEN is a worldwide, specialised multiscreen User Interface, and app  design
and development agency. With offices in Europe, USA & Latam, the  company
delivers bespoke, or licenses customized, front-end solutions to smart TVs, TV set-
top boxes, game consoles, smartphones, tablets and any connected device. Our
expertise and solutions span across any technology (iOS, Android, Android TV,
HTML5, HbbTV, Tizen, WebOS, RDK…). Clients are media, and telecommunication
companies such as Disney, HBO, Starz, Mediaset, Orange, Vodafone, Megacable or
OSN.

DOTSCREEN est une agence mondiale, spécialisée dans la conception et le
développement d’interfaces utilisateurs et d’applications multi-écrans. Avec
des bureaux en Europe, aux Etats-Unis et en Amérique latine, la société
développe sur mesure ou customise des applications pour les Smart TV, les
décodeurs, les consoles de jeux, les smartphones, les tablettes…. Nos
applications sont disponibles en iOS, Android, Android TV, HTML5, HbbTV,
Tizen, WebOS, RDK... Parmi les clients de DOTSCREEN figurent des médias et
des sociétés de télécommunication comme Disney, HBO, Starz, Mediaset,
Orange, Vodafone, Megacable ou OSN.
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        +33 6 09 70 32 19

        lora@lora-solutions.com

        www.lora-solutions.com

23 rue de la Maison Rouge - 77185 Lognes

LY Hélène

LORA SOLUTIONS

LORA Solutions offers turnkey software solutions and custom services for the
audiovisual and broadcast industry:
- LORA Rhapsody: the essential of a Traffic System working on every browser and
every device, on-premise or from anywhere,
- LORA Graphics: a comprehensive branding solution to be driven by a third-party
Automation for linear channel, or to be controlled manually for live events,
- LORA PopCast: a remote control room with built-in mixer and graphics features for
live production and social networks streaming.

LORA Solutions vous propose des produits et services sur mesure dans le
monde du broadcast et de la production audiovisuelle :
- LORA Rhapsody : l’essentiel d’un Trafic chaine, compatible avec tous les
navigateurs et tous les appareils, en local ou à distance,
- LORA Graphics : solution d’habillage dynamique pilotable par une
Automation tierce pour une diffusion linéaire, ou manuellement pour
l’habillage d’émissions en direct.
- LORA PopCast : serveur de production pilotable à distance, avec mélangeur
et habillage intégrés, permettant de diffuser directement sur les réseaux
sociaux.

HALL 2 - A36c
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        +33 1 85 49 22 16

        mnepo@mbt.tv

        www.mbt.tv

11 Rue de Courtalin - bt C - 77700 Magny-le-Hongre

BENGOUFFA Bedro

MBT

Media & Broadcast Technologies® (MBT) is a dynamic software editor for the audio-
visual and broadcast industry supplying high-quality solutions for ingest, playout
automation, digital media asset & workflow management and news automation. AT
IBC 2021, MBT will be unveiling for following new products and features: 
- The new version of Phoenix Playout Automation : the only real multi-channel and
very innovative, high-level, playout automation. Aldready ON AIR ! 
- Vertex Eagle : the technical supervision tool with an intuitive dashboard
- ATSM 104 (SCTE) solution to insert in band SCTE signaling for several broadcast
output signals related to the different targeted groups. 

Media & Broadcast Technologies® (MBT) société innovante en mouvement.
MBT est spécialisé dans la conception et le développement de solutions
logicielles destinées aux industries de l'audiovisuel et des médias ingest,
playout automation, digital media asset & workflow management et
automation.
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        +33 6 63 72 14 67

        nicole@mediartis.com

        www.mediartis.com  /  www.home.voxingpro.com

13 rue Camille Desmoulins - 92130 Ville - Issy-les-Moulineaux

QUILFEN Nicole

MEDIARTIS - VOXING PRO

Mediartis is a cloud-based full voice casting stack that offers casting operations
technologies for companies delivering and receiving voice castings. Also available via
an API, features include an automated voice asset data privacy solution, collaborative
casting tools for single and multi-vendor projects, actor CRM, media library and
interactive & branded casting delivery. Voxing Pro offers free and direct access to
1500 pre-vetted voiceover and dubbing actors (37 languages).

Mediartis est une solution cloud complète offrant des technologies de
gestion de projet pour les entreprises qui livrent et reçoivent des castings
voix. Également disponibles via une API, les fonctionnalités incluent une
solution automatisée de conformité des données voix, des outils de casting
collaboratifs pour les projets mono et multi-fournisseurs, un CRM de gestion
des comédiens, une médiathèque pour gérer vos médias et plus encore.
Livraison de casting interactive et logotée. Voxing Pro offre un accès gratuit
et direct à 1500 comédiens voix off et doublage présélectionnés à
l’inscription (37 langues).

HALL 2 - A36e
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        +33 6 52 21 45 24

        mathieu@nestorfactory.com

        www.nestorfactory.com

3 Rue Gracchus Babeuf - 93130 Noisy-le-Sec

CAUVIN Mathieu

NESTOR FACTORY

Nestor Factory is a company specialized in equipement hire, partnering with
locations and production team. We also design and develop innovative equipment in
our lab in Paris. Our LED makeup mirror is the shining star amongst Nestor's
products. Made of aluminum, they are entirely designed and assembled on our
premises, equipped with adjustable LEDs that control brightness and colour
temperature. Our flagship product is now available in two other formats: the Wall, a
fixed wall model, intended for trailers and studio dressing rooms and the Twin, even
lighter and more compact, designed to meet the needs of the fashion industry.

Nestor Company est une société spécialisée dans la fourniture de matériel
régie pour les tournages. Plus qu’un loueur, Nestor conçoit ses propres
équipements innovants dans son atelier parisien. L'un de nos plus grands
succès est la glace maquillage LED. Développée sur mesure en aluminium,
elle est équipée de LED réglables en intensité et en température. Deux
autres modèles sont désormais disponibles : la version « Wall » qui vient se
fixer dans les loges de studios ou cars loges et la version « Twin », encore
plus légère et compacte, particulièrement adaptées à l’industrie de la mode.

HALL 2 - A36a
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        +33 6 08 41 85 12

        jean@nomalab.com

        www.nomalab.com

9 Rue Carves - 92120 Montrouge

GAILLARD Jean

NOMALAB

The Nomalab SaaS platform encompasses all aspects of content management and
logistics, from mastering to creating deliverables for play out and publishing.
Nomalab is truly cloud-native and scalable without limits. Nomalab requires only a
web browser for content discovery, validation, collaboration and supervision of
unlimited concurrent jobs, without useless file movements and waste. The Nomalab
API enables integration with existing systems for maximum efficiency of provisioning
operations. Nomalab is used daily by leading broadcasters, publishers and content
owners for the smooth delivery and provisioning of thousands of hours of films and
series.

La plateforme SaaS Nomalab embrasse tous les aspects de la gestion et de
la logistique numérique des contenus, du master aux livrables pour
diffusion et publication. Nomalab est née dans le cloud et scalable sans
limites. Nomalab ne nécessite qu’un navigateur web pour découvrir les
contenus, les valider, collaborer et piloter une infinité de jobs simultanés,
sans mouvements de fichiers inutiles ni déchets. L’API Nomalab permet
l’intégration avec les systèmes existants pour un approvisionnement hyper
efficace. Nomalab est utilisé quotidiennement par les plus grands
diffuseurs, éditeurs et distributeurs pour la livraison et l’approvisionnement
de milliers d’heures de films et séries.
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        +33 6 98 87 33 88

        pfink@nothing2install.com

        www.nothing2install.com

3 Rue Fortia - 13001 Marseille

FINK Patrick

NOTHING 2 INSTALL

Nothing2install provides an efficient solution to instantly give access from a large
range of client devices (connected TV, legacy STB, game consoles…) to any
application. With our patented 3Dpipe technology, it is now possible with ONE
development on Android to instantly access any app (User Interface, game) from any
client device (mobile, desktop, TV….)

Nothing2install fournit une solution pour instantanément donner accès à
partir de toute type de terminal client à n’importe quelle application. 
Avec 3Dpipe notre technologie brevetée, il est maintenant possible avec un
SEUL développement sur Android de rendre accessible n’importe quelle app
(User Interface, jeu) à partir d’une large gamme de devices (mobile, desktop,
TV connectées, legacy STB, console de jeux…)

HALL 2 - A36b
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        +33 6 22 44 28 85

        cedric@okast.tv

        www.okast.tv

6 Promenade Saint Leufroy - 92150 Suresnes

MONNIER Cédric

OKAST

OKAST.tv is a turnkey solution that makes it easy to deploy a streaming and live
audio/video platform, a FAST channel, and to monetise audio, video and live
catalogues. It provides everything from streaming architecture, platform and design
to TV and mobile applications, as well as full management of payment systems,
advertising and management software including content management, user CRM
and analytics. OKAST publishes, through its clients, over 350 platforms worldwide. 

Solution clé en main, OKAST.tv permet de déployer facilement une
plateforme de streaming et de live audio/vidéo, une chaine FAST, et de
monétiser les catalogues audio, vidéo et live. Elle fournit depuis
l'architecture, la plateforme et le design du streaming jusqu'aux
applications TV et mobiles, ainsi que la gestion complète des systèmes de
paiement, de la publicité et des logiciels de gestion incluant la gestion de
contenu, le CRM utilisateur et l'analyse. OKAST édite, par l'intermédiaire de
ses clients, plus de 350 plateformes dans le monde. 

HALL 2 - A36f
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        +33 4 73 29 99 28

        steny.solitude@perfect-memory.com

       www.perfect-memory.com

33 bis Boulevard Berthelot - 63400 Chamalières

SOLITUDE Steny

PERFECT MEMORY

Perfect Memory is a next-generation tech provider that ensures everyone across
every organisation can create maximum value from their data and multimedia assets,
regardless of what form they are in or where they are stored.  Its advanced semantic
AI platform collects, interprets, transforms and integrates any data and content in
order to transform them into contextualised operational knowledge base. 
Perfect Memory is able to tailor its interface to the specific search, classification and
exploitation needs of each business category and gives access to uncover hidden
knowledge and untapped sources of value thanks to a knowledge graph that can be
accessed and leveraged by anyone in the company.

Perfect Memory est un fournisseur de technologie de nouvelle génération
qui valorise les assets digitaux de l’entreprise à partir de ses données et
ressources multimédias, quelle que soit leur forme ou leur lieu de stockage.
Sa plateforme d'IA sémantique avancée collecte, interprète, transforme et
intègre toutes les données et tous les contenus pour les transformer en
base de connaissances opérationnelles contextualisées. 
Perfect Memory adapte son interface aux besoins de recherche, de
classement ou d’exploitation de contenus spécifiques à chaque métier, et
grâce à un graphe de connaissances accessible et exploitable par tous les
membres de l’entreprise elle donne accès à des connaissances jusqu’alors
cachées et des sources de valeur encore inexploitées.

HALL 8 - D83a
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        +33 6 80 40 06 06

        xavier.battas@quadrille.fr

        www.quadrille.fr

31 rue Ernest Renan - 92130 Issy-les-Moulineaux

BATTAS Xavier

QUADRILLE INGENERIE

Quadrille is an independent software vendor and a leader in multicast content 
 delivery. We deliver any type of content over-the-air using any broadcast network
including, satellite, terrestrial, and cable. 
Our innovative technology meets the needs of Pay-TV Operators, satellite operators,
the military, humanitarian organisations, education and transport infrastructure.

Quadrille est un Éditeur de Logiciels leader dans la diffusion de contenus
multicasts. Les Solutions Quadrille ingèrent tout type de contenu et
peuvent le diffuser sur des réseaux de télédiffusion tels les réseaux
satellites, hertziens ou câbles.
Notre technologie innovante répond aux besoins des opérateurs de
télévision payante, des opérateurs satellites, des organisations militaires et
humanitaires, des secteurs de l’éducation et de l’hospitalité ainsi que des
sociétés de transport, notamment maritime ou aérien. 
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        +33 6 98 81 01 17

        contact@sparkup.app

        www.sparkup.app

27 Rue du Chemin Vert - 75011 Paris

BRUNEAU Vincent

SPARKUP

Imagine an experience that combines the comfort of watching a live event on TV and
the excitement of being there in person. Sparkup introduces Live Mosaik, an
interactive virtual audience solution built on real-time WebRTC streaming to turn live
streams into immersive and engaging experiences. 
Live Mosaik offers a first row, completely immersive seat to your fans with a video
mosaic and maximize audience engagement with 15+ live interactivity and
gamification tools. Choose anyone you want in the virtual audience to join the live as
guest for a Q&A or an interview. Educate and entertain with live polls, trivia, gaming
and leaderboards. Engage your audience through live reactions, instant chat and
Q&A. And way much more !  

Imaginez une expérience qui combine le confort de visionner un événement
live de chez soi et l'excitation de pouvoir y assister en personne. 
Sparkup présente Live Mosaik, une solution de public virtuel interactif
basée sur du streaming WebRTC en temps réel qui transforme les live
streams en expériences immersives et engageantes. 
Live Mosaik offre une place au premier rang à vos fans dans une mosaïque
vidéo et stimule la participation en direct grâce à plus de 15 outils
d'interactivité et gamification. Choisissez qui vous voulez dans le public
virtuel pour un échange en live (Q&A, interview...). Boostez l'engagement
avec des jeux exclusifs, des quiz et des leaderboard. Permettez à chacun de
réagir en direct avec les réactions live, Q&A et chat. Et bien plus encore ! 

HALL 2 - A36d
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        + 33 6 33 33 14 41

        guillaume.doret@synchronized.tv

        www.synchronized.tv 

8 Place Salvador Allende, 94011 Créteil

DORET Guillaume

SYNCHRONIZED TV

SYNCHRONIZED TRANSFORMS LINEAR VIDEO INTO ‘SMART-VIDEO’ MAKING VIDEOS
AS FLEXIBLE AND POWERFUL AS HYPERTEXT.
A machine learning turnkey solution, central hub for all in-video auto-generated time-
coded metadata, objects and assets for broadcasters, OTT, Operators and IPTV
services.Our Artificial Intelligence engine understands the content and context of a
video and automatically enriches it with metadata making the video fully interactive,
flexible and as powerful as hypertext.

SYNCHRONIZED TRANSFORME LA VIDÉO LINÉAIRE EN 'SMART-VIDEO' AVEC
DES VIDÉOS AUSSI FLEXIBLES ET PUISSANTES QUE L'HYPERTEXTE. 
Une solution clé en main de machine learning, hub centralisé pour toutes
les métadonnées générées automatiquement avec time-codes
correspondants, objets et ressources dans la vidéo pour les diffuseurs, OTT,
opérateurs et services IPTV. Notre moteur d'intelligence artificielle
comprend le contenu et le contexte d'une vidéo et l'enrichit
automatiquement avec des métadonnées rendant la vidéo entièrement
interactive, flexible et aussi puissante que l'hypertexte.

HALL 2 - B39h
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        +33 1 83 75 37 99

        contact@td-tcl.com

        www.teamly-digital.com

11-13 avenue de Friedland - 75008 Paris

KUNTZ Michel

TEAMLY DIGTAL

Last yard technology provider.
AndroidTV Plateform, Hybrid terminals AndroidTV certified.
TD’s solutions intelligently and without work use existing infrastructure to deliver a
very high-speed connection over the last few meters. These open and secure
technologies drastically reduce operating costs by reducing energy consumption by
40% to 65% at each stage of content delivery while providing network access to all
services.

Fournir la technologie pour les derniers mètres.
Plateforme AndroidTV, Décodeurs hybrides certifiés AndroidTV.
Les solutions de TD utilisent intelligemment et sans travaux les
infrastructures de communication existantes pour fournir une connexion
très haut débit sur les derniers mètres. Ces technologies ouvertes et
sécurisées permettent de réduire drastiquement les coûts d'exploitation
tout en diminuant la consommation d'énergie de 40 à 65% à chaque étape
de la diffusion du contenu tout en offrant un accès réseau à tous les
services.

HALL  - D83c
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        +33 06 73 66 65 65

        contact@videomenthe.fr

        www.videomenthe.fr

650 rue Louis Lépine Immeuble Horizon 21 - 34000 Montpellier

LE BELLAC Muriel

VIDEOMENTHE

Videomenthe est un éditeur de logiciel et distributeur spécialisé dans les
solutions de workflows dédiés aux fichiers médias, comprenant les
transferts de fichiers sur IP, fermes de transcodage, de contrôle qualité, de
loudness audio etc. (Capella Systems, Interra Systems, Minnetonka Audio,
Signiant).  
En tant qu’éditeur, Videomenthe offre ses propres solutions
professionnelles en proposant les logiciels distribués au sein de sa
plateforme collaborative de workflows média : Eolementhe. 
Principaux clients : France Télévisions, INA, NRJ, M6, Transatlantic, BCE,
Parlement Européen, RFI…

Videomenthe is a French software publisher and distributor specialising in media file
workflow solutions, which include IP-based file transfers, transcoding farms, quality
control farms, audio loudness, etc. The company has a prestigious network of
market-leading partners such as Signiant, Harmonic, Capella Systems, Interra
Systems and Minnetonka Audio. 
As a software publisher, Videomenthe provides its own professional solutions by
offering softwares distributed via its collaborative media tool box, Eolementhe©. 
Main clients: France Télévisions, INA, NRJ, M6, Transatlantic, BCE, Parlement
Européen, RFI…
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        + 33 6 09 54 34 73

        stesoriere@winmedia.org

        www.winmedia.org

Espace Mistral Athélia IV Bat B- 375 avenue du Mistral - 13600 La Ciotat

TESORIERE Stéphane

WINMEDIA

Fondé en 1995, Win-Group (WinMedia) est un fabricant Français de logiciels,
qui construit des solutions logicielles pour plusieurs marchés. Nous
construisons des logiciels pour les industries de la radio et de la télévision,
pour la surveillance des assemblées et pour la surveillance des autorités de
radiodiffusion.
Win-Group est reconnu comme un expert en automatisation et
numérisation de contenus audiovisuels. Win-Group propose toute une
gamme de produits appelée WinMedia Software Suite incluant WinMedia,
WinMam, WinCam, WinSales et WinLogger.

Founded in 1995, Win-Group is a French worldwide software manufacturer, which
build software solutions for several markets. We build software for Radio and TV
industries, for monitoring assemblies, for monitoring Broadcast authorities.
Win-Group is well known as an expert in automation and digitization of audio-visual
content. The head office is based in La Ciotat in the south of France.
Win-Group offers a whole product range call the WinMedia Software Suite including
WinMedia, WinSales, WinMam, WinCam and Winlogger.
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        + 33 1 30 66 05 34

        bdentan@xd-motion.com

        www.xd-motion.com

23 Rue des Broderies - 78310 Coignières

DANTAN Benoit

XD MOTION

XD motion is an international company expert in aerial filming and multi-dimensional
tracking solutions based on innovative gyro-stabilized systems. We provide aerial
shots from helicopters, planes, multi-dimensional cablecam and travelling tracks,
robotic arm vehicles and drones. Using the latest gyro-stabilized heads technology
from three to six axis, auto horizon axis and open architecture to accommodate all
sizes, models of cameras and lense systems existing on the market

XD motion est la société internationale experte en prises de vues aériennes
et en mouvements à partir de supports de prises de vues gyro-stabilisés
innovants. Prises de vue aériennes à partir d’hélicoptères, d’avions, de
travellings sur câbles multidimensions ou rails motorisés, véhicules
travellings robotisés et drones RPAS. Nous utilisons les dernières
technologies de têtes Gyro-stabilisées de 3 à 6 axes avec contrôle
automatique d’horizon et architecture ouverte afin d’accueillir tous les
modèles, formats de caméras et optiques du marché.
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